
16.  zasadnutie obecného zastupiteľstva v Strečne. 

 1 

Začiatok rokovania:    16.30 hod.                                Ukončenie rokovania: 17.45 hod. 

 

Konané dňa: 13. 12. 2024 

 

Prítomní: 

Starosta obce:   

Bc. Dušan Štadáni 

 

Zúčastnení poslanci: 

     p. Beáta Badibangová 

Ing. Július Ilovský 

Ing. Miroslav Kubo 

    p. Ivan Melo  

    p. Marek Hanuljak  

    p. Ján Trnovec 

Ospravedlnení:  p. Mgr. Iveta Tarabová 

    p. Vojtech Oberta     

p. PhDr. Mária Beháňová 

      

Hlavný kontrolór obce: Ing. Michal Šugár - ospravedlnený 

Zapisovateľka:  Ing. Anna Melová  

 

Program: 

1. Otvorenie  

2. Kontrola uznesení 

3. Žiadosť o mimoriadnu dotáciu – Minikárový klub Strečno 

4. Žiadosť SZUŠ Deep Dance Club o zmenu sídla elokovaného pracoviska 

5. 10. zmena rozpočtu 2024 

6. Schválenie programového rozpočtu na r.2025, 2026, 2027 

7. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na I. polrok 2025 

8. Rôzne  

9. Záver 

 

 K bodu č. 1 Otvorenie zasadnutia     

Starosta obce Strečno Bc. Dušan Štadáni privítal všetkých prítomných na 16. zasadnutí 

Obecného zastupiteľstva v Strečne. 

Pozvánka s podkladmi rokovania bola doručená poslancom OZ, hlavnému kontrolórovi obce,  

zverejnená bola na úradnej tabuli a webovej stránke obce 3 dni pred zasadnutím obecného 

zastupiteľstva. Starosta konštatuje, že OZ je uznášania schopné. 

Starosta obce určil za zapisovateľku zápisnice p. Ing. Annu Melovú.  

 

Za overovateľov zápisnice starosta navrhuje poslancov : 

1. Ján Trnovec 

2. Ivan Melo 

 

Starosta dal za predložený návrh hlasovať.  

Hlasovanie:   

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - neprítomná 
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p. Marek Hanuljak - za 

Ing. Július Ilovský -  za 

Ing. Miroslav Kubo - za 

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta - neprítomný   

Mgr. Iveta Tarabová - neprítomná 

p. Ján Trnovec - za 

 

Hlasovanie: za - 6, proti - 0, zdržal sa – 0 neprítomní - 3. 

 

Za členov návrhovej komisie starosta obce určuje: 

1. Beáta Badibangová 

2. Ing. Július Ilovský 

 

Starosta dal za predložený návrh hlasovať.  

 

Hlasovanie:   

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - neprítomná 

p. Marek Hanuljak - za 

Ing. Július Ilovský -  za 

Ing. Miroslav Kubo - za 

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta - neprítomný   

Mgr. Iveta Tarabová - neprítomná 

p. Ján Trnovec - za 

 

Hlasovanie: za - 6, proti - 0, zdržal sa – 0 neprítomní - 3. 

Poslanci OZ uvedený návrh schválili. 

 

 

Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

Starosta obce informoval poslancov o programe 16. zasadnutia OZ a následne dal za predložený 

program hlasovať. 

 

Hlasovanie:   

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - neprítomná 

p. Marek Hanuljak - za 

Ing. Július Ilovský -  za 

Ing. Miroslav Kubo - za 

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta - neprítomný   

Mgr. Iveta Tarabová - neprítomná 

p. Ján Trnovec - za 

 

Hlasovanie: za - 6, proti - 0, zdržal sa – 0 neprítomní - 3. 

Poslanci OZ schválili program 16. zasadnutia OZ  
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K bodu č. 2  Kontrola uznesení  

• Zimná údržba a parkovanie áut  – je pripravený oznam do hlásnika, vyhlasovanie oznamu 

v miestnom rozhlase, úloha splnená 

• Parkovanie áut pri Donghee  – bol zaslaný list spoločnosti Donghee, úloha splnená 

• Nefunkčná batéria v umývacom stroji – úloha v riešení, bol oslovený potencionálny 

dodávateľ  

• Osadenie retardérov na ul. Za záhradami  - úloha pretrváva 

• Označenie prechodu pre chodcov pri Jednote – požiadavka bola zaslaná listom na VUC 

a správu ciest. Čaká sa na vyjadrenie aj k plánovanému meraču rýchlosti na ulici SNP pod 

cintorínom.  

 

Hlasovanie:   

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - neprítomná 

p. Marek Hanuljak - za 

Ing. Július Ilovský -  za 

Ing. Miroslav Kubo - za 

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta - neprítomný   

Mgr. Iveta Tarabová - neprítomná 

p. Ján Trnovec - za 

 

Hlasovanie: za - 6, proti - 0, zdržal sa – 0 neprítomní - 3. 

Poslanci OZ berú kontrolu uznesení na vedomie. 

 

K bodu č. 3 Žiadosť o mimoriadnu dotáciu – Minikárový klub Strečno 

Dňa 26.11.2024 bola doručená ešte jedna žiadosť o mimoriadnu dotáciu od Minikárového klubu 

Strečno na usporiadanie medzinárodných pretekov v obci. Vzhľadom k tomu, že žiadosť bola 

doručená po termíne predkladania žiadostí, bola posunutá na finančnú komisiu, ktorá zasadala 

2.12.2024 a dala stanovisko. Zápis komisie bol odoslaný poslancom OZ. 

Finančná komisia odporúča OZ v Strečne poskytnúť klubu na usporiadanie pretekov traktor 

z OPS a materiálnu výpomoc v max. sume do 1000 €. 

 

Následne dal starosta hlasovať. 

 

Hlasovanie:   

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - neprítomná 

p. Marek Hanuljak - za 

Ing. Július Ilovský -  za 

Ing. Miroslav Kubo - za 

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta - neprítomný   

Mgr. Iveta Tarabová - neprítomná 

p. Ján Trnovec - za 

 

Hlasovanie: za - 6, proti - 0, zdržal sa – 0 neprítomní - 3. 

Poslanci OZ schvaľujú poskytnutie služieb OPS vo forme výpožičky traktora a materiálnu 

výpomoc pre Minikárový klub Strečno spolu v maximálnej sume do 1000 €. 
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K bodu č. 4  Žiadosť SZUŠ Deep Dance Club o zmenu sídla elokovaného pracoviska 

Dňa 29.11.2024 bola na obec Strečno doručená žiadosť občianskeho združenia DEEP DANCE 

CLUBu, o.z. Martin o zmenu sídla elokovaného pracoviska SZUŠ na sídlo v rámci našej obce. 

Zriaďovateľ DEEP DANCE CLUB, o.z. má vo svojej zriaďovateľskej pôsobnosti tri súkromné 

základné umelecké školy. Od septembra 2021 zahájili výučbu tanečného odboru na troch 

elokovaných pracoviskách. Jedno z elokovaných pracovísk je aj u nás v obci, kde sa krúžok teší 

veľkej obľube detí. Svoju žiadosť odôvodňujú tým, že majú záujem presunúť pôsobnosť SZUŠ 

do obce, ktorej sídlo nie je príliš vzdialené od sídla zriaďovateľa a sú tam najlepšie možnosti 

ďalšieho rozvoja do budúcnosti. 

V súčasnosti je na elokovaných pracoviskách v tanečnom odbore 131 žiakov, z toho 51 

v Strečne.  V prípade kladného stanoviska obce k zmene sídla elokovaného pracoviska navrhujú, 

že 15% zo stanoveného normatívu na žiaka tohto zariadenia, ktoré je zaradené v sieti škôl 

a školských zariadení MŠVVaM SR, budú prispievať do obecného rozpočtu na náklady (nájom, 

energie, služby, ekonómku), čo v súčasnosti predstavuje príjem do obecného rozpočtu v čiastke 

9769 €. Vo svojej žiadosti ďalej uvádzajú, že chcú rozšíriť spoluprácu s obcou a participovať na 

kultúrnych podujatiach.  

Zároveň ponúkajú možnosť vziať pod ich umeleckú školu DFS Hajovček v rámci tanečného 

odboru a odbremeniť obecný rozpočet tým, že by v rámci prijatých finančných prostriedkov na 

žiakov z tohto súboru bolo možné pokryť mzdu vedúceho súboru, materiálno-technické 

vybavenie súboru (kroje), prípadne aj náklady spojené so súťažnými aktivitami súboru.  

Doručená žiadosť bola prerokovaná na finančnej komisii dňa 2.12.2024. Stanovisko komisie 

bolo odoslané poslancom OZ. Finančná komisia odporúča OZ v Strečne udeliť súhlas na sídlo 

SZUŠ na adrese Sokolská 487, 013 24 Strečno. SZUŠ sa bude podieľať na nájme 

a prevádzkových nákladoch vo výške 15% z ich rozpočtu financovania. 

 

Starosta dal hlasovať, že poslanci OZ schvaľujú zmenu sídla elokovaného pracoviska DEEP 

DANCE CLUB, o.z. Martin na sídlo Sokolská 487, Strečno. 

 

Hlasovanie:   

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - neprítomná 

p. Marek Hanuljak - za 

Ing. Július Ilovský -  za 

Ing. Miroslav Kubo - za 

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta - neprítomný   

Mgr. Iveta Tarabová - neprítomná 

p. Ján Trnovec - za 

 

Hlasovanie: za - 6, proti - 0, zdržal sa – 0 neprítomní - 3. 

Poslanci OZ schválili zmenu sídla elokovaného pracoviska DEEP DANCE CLUB, o.z. Martin 

na sídlo Sokolská 487, Strečno. 

 

 

K bodu č. 5 10. zmena rozpočtu 2024  

Starosta informoval, že v rámci  zmien rozpočtu číslo 7. – 9. bol rozpočet upravený na základe 

rozpočtových opatrení a príjme účelovo viazaných prostriedkov a to: 

➢ účelovo viazané prostriedky pre MŠ a ZŠ, ktorými vzniklo zvýšenie príjmov a výdavkov 

v súvislosti s prijatými transfermi,  



16.  zasadnutie obecného zastupiteľstva v Strečne. 

 5 

➢ rozpočet sa upravil o dotácie na pokrytie výdavkov z dôvodu príjmov dane z príjmu fyzických 

osôb, tieto dotácie sú účelovo určené prostriedky,  

➢ prijatá refundácie za rekonštrukciu Domu smútku sa preúčtovala zmenou kódov zdroja 

vlastné prostriedky na príslušné kódy zdroja podľa druhu prijatej dotácie,  

➢ prijatých prostriedkov z ÚPSVaR na opatrovateľku a chránené pracovisko sa rovnako 

preúčtovali zmenou kódov zdroja čerpania z vlastných prostriedkov na dotáciu vo výške 

prijatej refundácie miezd.  

 

V rámci 10. zmeny rozpočtu došlo k doplneniu príjmových položiek, ktoré neboli rozpočtované 

a v priebehu účtovného obdobia vznikli v účtovnej evidencii. Vznikli položky Príjem na základe 

Zmluvy o predaji pozemku s hodnotou 361,90 Eur a Príjem z predaja majetku (vyradenie 

vozidla) s hodnotou 100,80 Eur.  

Rozpočet na strane prímov sa vyrovnal znížením príjmových položiek, ktorých príjem bol 

v priebehu obdobia nižší, ako sa očakávalo.  

 

Starosta dal hlasovať, že poslanci OZ berú na vedomie 10. zmenu rozpočtu v roku 2024. 

 

Hlasovanie:   

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - neprítomná 

p. Marek Hanuljak - za 

Ing. Július Ilovský -  za 

Ing. Miroslav Kubo - za 

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta - neprítomný   

Mgr. Iveta Tarabová - neprítomná 

p. Ján Trnovec - za 

 

Hlasovanie: za - 6, proti - 0, zdržal sa – 0 neprítomní - 3. 

Poslanci OZ berú na vedomie 10. zmenu rozpočtu 2024. 

 

K bodu č. 6 Schválenie programového rozpočtu na r.2025, 2026, 2027  

Starosta obce oboznámil prítomných s návrhom programového rozpočtu, ktorý bol prerokovaný 

na 15. zasadnutí OZ a následne uverejnený na úradnej tabuli a webovej stránke obce Strečno na 

pripomienkovanie. Zároveň uviedol, že na obecný úrad neboli doručené žiadosti o úpravu 

rozpočtu na r. 2025. 

Hlavný kontrolór obce poslal stanovisko k navrhovanému rozpočtu obce. Jeho  kladné 

stanovisko k navrhovanému rozpočtu obce bolo doručené poslancom OZ. Rozpočet obce Strečno 

pre rok 2025 je navrhnutý ako vyrovnaný, v príjmovej časti aj výdavkovej časti je vo výške: 

3 450 540 EUR. Návrh rozpočtu bol verejne sprístupnený v obci spôsobom obvyklým 

v zákonom stanovenej lehote, t.j. najmenej 15 dní pred jeho schválením v súlade s § 9 ods. 2 

zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. Odporučil 

programový rozpočet na r. 2025 s výhľadom na r. 2026 a 2027 schváliť.  

Starosta dal do pozornosti že prerokovanie rozpočtu už prebehlo.  

 

Starosta dal hlasovať, že poslanci OZ berú stanovisko hlavného kontrolóra k navrhovanému 

rozpočtu obce na r. 2025 s výhľadom na r. 2026 a 2027 na vedomie.  
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Hlasovanie:   

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - neprítomná 

p. Marek Hanuljak - za 

Ing. Július Ilovský -  za 

Ing. Miroslav Kubo - za 

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta - neprítomný   

Mgr. Iveta Tarabová - neprítomná 

p. Ján Trnovec - za 

 

Hlasovanie: za - 6, proti - 0, zdržal sa – 0 neprítomní - 3. 

Poslanci OZ berú stanovisko hlavného kontrolóra na vedomie. 

 

Následne starosta vyzval poslancov, aby hlasovali za schválenie programového rozpočtu na rok 

2025 s výhľadom na roky 2026 a 2027. 

 

Hlasovanie:   

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - neprítomná 

p. Marek Hanuljak - za 

Ing. Július Ilovský -  za 

Ing. Miroslav Kubo - za 

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta - neprítomný   

Mgr. Iveta Tarabová - neprítomná 

p. Ján Trnovec - za 

 

Hlasovanie: za - 6, proti - 0, zdržal sa – 0 neprítomní - 3. 

Poslanci OZ schválili programový rozpočet na r. 2025 s výhľadom na roky 2026 a 2027.  

 

 

K bodu č. 7 Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na I. polrok 2025 

Starosta informoval o predloženom pláne hlavného kontrolóra na prvý polrok 2025. Uvedený 

plán bol poslancom rozdaný na predchádzajúcom zastupiteľstve dňa 27.11.2024  a vyvesený na 

úradnej tabuli obce dňa 27.11.2024 k pripomienkovaniu do 12.12.2024. Do uvedeného dátumu 

neboli doručené žiadne pripomienky či návrhy. 

 

Starosta dal hlasovať za plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na prvý polrok 2025. 

 

Hlasovanie:   

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - neprítomná 

p. Marek Hanuljak - za 

Ing. Július Ilovský -  za 

Ing. Miroslav Kubo - za 

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta - neprítomný   

Mgr. Iveta Tarabová - neprítomná 

p. Ján Trnovec - za 
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Hlasovanie: za - 6, proti - 0, zdržal sa – 0 neprítomní - 3. 

Poslanci OZ schválili plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 1. polrok 2025.  

 

 

K bodu č. 8 Rôzne 

 

Silvestrovský punč 

Starosta informoval poslancov o plánovanom každoročnom Silvestrovskom punči, ktorý bude 

podávaný za dobrovoľný príspevok. Dobrovoľný príspevok bude určený na dobročinné účely.  

 

Starosta dal hlasovať, že poslanci OZ berú na vedomie organizovanie akcie - Silvestrovský punč 

a využitie dobrovoľného príspevku z tejto akcie na dobročinné účely. 

 

Hlasovanie:   

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - neprítomná 

p. Marek Hanuljak - za 

Ing. Július Ilovský -  za 

Ing. Miroslav Kubo - za 

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta - neprítomný   

Mgr. Iveta Tarabová - neprítomná 

p. Ján Trnovec - za 

 

Hlasovanie: za - 6, proti - 0, zdržal sa – 0 neprítomní - 3. 

Poslanci OZ berú na vedomie, že výťažok z akcie bude venovaný na dobročinné účely.  

 

 

Pripomienky poslancov 

Beáta Badibangová 

Informovala o riešení problému s parkovaním vozidiel šoférov SAD na ulici Mládeže, oproti 

zastávke Štadáni, z dôvodu možného vzniku dopravnej nehody. Šoféri prisľúbili nápravu.  

 

Ivan Melo 

Vzniesol požiadavku o zmenu prístavby k telocvični, odstránením stredového stĺpu a pridanie 

dverí zo strany multifunkčného ihriska. Starosta uviedol, že súčasný návrh bol schválený a takéto 

zmeny v priebehu realizácie môžu predĺžiť dobu výstavby. Ing. Ilovský poznamenal, že treba 

zhodnotiť prínos zmien a finančné náklady na ich realizáciu. Starosta pripomenul, že je 

pripravený projekt na realizáciu rozšírenia areálu multifunkčného ihriska, kde sa bude nachádzať 

budova so skladom na uskladnenie cvičebných pomôcok vo vonkajšom prostredí a zázemím 

s vonkajším prekrytým sedením, ktoré bude, okrem iného, slúžiť aj na občerstvovacie zázemie 

pri športových podujatiach. Ďalej uviedol, že ohľadom zmien osloví projektanta za účelom 

statického a požiarneho  posúdenia stavby a následného prekonzultovania so stavebnou 

komisiou.  

 

 

Ján Trnovec 

Poukázal na nebezpečenstvo zrážky automobilov, prípadne cyklistov na križovatke ulíc Mládeže 

a M. Ilovského, a informoval sa o možnosti osadenia zrkadla v tejto neprehľadnej križovatke. 
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Pani Badibangová informovala, že táto križovatka už bola skúmaná projektantom, ktorý 

s navrhovanými zrkadlami nesúhlasil, nakoľko z ul. Ilovslkého je osadená značka Stop. Starosta 

navrhol, že osloví ešte raz projektanta o prehodnotení možnosti riešenia zníženia rizika vzniku 

nehody na tomto mieste.  

 

Ing. Július Ilovský  

Informoval sa o možnosti znovu prehodnotenia riešenia mimoriadneho členského príspevku do 

OOCR Malá Fatra a využitie ich príspevku napr. aj  na vybudovanie lavičiek, alebo iných prvkov 

cestovného ruchu v obci. Pani Badibangová prezentovala záver z Valnej hromady OOCR Malá 

Fatra, že už toto nie je možné, nakoľko objem voľných prostriedkov mimoriadneho vkladu  

využili obce Varín, Gbeľany, Teplička nad Váhom a mesto Žilina. Starosta vyjadril sklamanie 

z predchádzajúceho hlasovania poslancov OZ, že sa nevyužila možnosť zhodnotenia obecného 

majetku.  

 

 

Hlasovanie:   

p. Beáta Badibangová - za 

PhDr. Mária Beháňová - neprítomná 

p. Marek Hanuljak - za 

Ing. Július Ilovský -  za 

Ing. Miroslav Kubo - za 

p. Ivan Melo - za 

p. Vojtech Oberta - neprítomný   

Mgr. Iveta Tarabová - neprítomná 

p. Ján Trnovec - za 

 

Hlasovanie: za - 6, proti - 0, zdržal sa – 0 neprítomní - 3. 

Poslanci OZ berú pripomienky poslancov na vedomie. 

 

 

Bod č.9: Záver – ukončenie 

Zapisovateľka prečítala uznesenia poslancov a starosta obce sa poďakoval poslancom OZ za 

účasť na 16. zasadnutí OZ a spoluprácu za rok 2024 a poprial všetkým príjemné prežitie 

vianočných sviatkov a v novom roku 2025 veľa zdravia, pokoja a porozumenia. 

 

 

Zapísala:  

Ing. Anna Melová    ...........................................                                                                                       

 

Dňa: 13.12.2024 

Zápisnicu overili: 1............................................ 

      2............................................. 

 


